

Pour être vendu à la porte de l'église de la paroisse de Saint-Pierre de Shawinigan, en la ville de Shawinigan Falls, le VINGT-HUITIEME jour d'OCTOBRE prochain, à DIX heures du matin.

CHARLES DUMOULIN,

Bureau du Shérif, Trois-Rivières, 24 septembre 1902. [Première publication, 27 septembre 1902].

To be sold at the church door of the parish of Saint Pierre de Shawinigan, in the town of Shawinigan Falls, on the TWENTY EIGHTH day of OCTOBER next, at TEN o'clock in the forenoon.

CHARLES DUMOULIN,

Sheriff's Office, Three Rivers, 24th September, 1902. [First published, 27th September, 1902]

Proclamation

Canada,
Province de
Québec.

L. A. JETTÉ.

[L. S.]

EDOUARD VII, par la Grâce de Dieu, Roi du Royaume-Uni de la Grande-Bretagne et d'Irlande, et des possessions britanniques au-delà des mers, Défenseur de la Foi, Empereur des Indes.

A tous ceux à qui ces présentes parviendront ou qu'icelles pourront concerner—SALUT :

PROCLAMATION.

HORACE ARCHAMBEAULT, } ATTENDU que, sur
Proc.-Genl. } présentation au conseil municipal du comté d'Hochelaga d'une requête des deux-tiers des électeurs municipaux qui sont en même temps propriétaires habitant un certain territoire y mentionné, situé dans la municipalité de la paroisse de la Côte Saint-Paul, dans le dit comté, dans Notre province de Québec, demandant l'érection de ce territoire en municipalité de village, le dit conseil du dit comté d'Hochelaga, a nommé M. Albert Aubertin, surintendant spécial, et l'a chargé de visiter le dit territoire, de constater le nombre de maisons y bâties et habitées, et de faire rapport sur la dite requête ;

ET ATTENDU que le dit surintendant spécial a fait au dit conseil un rapport mentionnant le nombre de maisons bâties et habitées sur le dit territoire, et la désignation des limites qui, dans son opinion, doivent être données au territoire ci-après plus particulièrement décrit, contenant au moins quarante maisons habitées dans une étendue n'excédant pas soixante arpents en superficie :

ET ATTENDU que le dit rapport du dit surintendant spécial a été homologué par le laps de temps, conformément aux dispositions du Code municipal, article 59 ;

ET ATTENDU que le Lieutenant-Gouverneur de Notre Province de Québec, a, par et avec l'avis du Conseil Exécutif de Notre dite Province, approuvé le dit rapport ;

A CES CAUSES, en vertu des dispositions du Code Municipal de Notre dite Province, Nous déclarons que le dit territoire, savoir :

Tout le territoire borné comme suit, savoir :

Un certain territoire, comprenant toute la municipalité de la paroisse de la côte Saint-Paul, bornée comme suit, savoir :

Au nord par la petite rivière Saint-Pierre, étant la limite sud de la municipalité de Notre-Dame-de-Grâces ouest ; à l'est par le chemin de la côte Saint-Paul, étant la limite de la ville de Saint-Henri ; à l'ouest par la municipalité de la paroisse de Saint-Michel de Lachine ; au sud et au sud-est par l'aqueduc de la cité de Montréal, longeant la ligne du dit aqueduc, jusqu'à la propriété de Sir A. T. Galt ou représentants, exclusivement ; de là, dans une ligne droite vers l'ouest, jusqu'à l'endroit où la dite ligne arrive à toucher la propriété appelée " Saint-Paul Annexe " ; de là, la dite ligne formant un angle pour renfermer " Saint-Paul Annexe " et ensuite continuant vers l'ouest, séparant la propriété Galt et Saint-Paul Annexe, jusqu'à un endroit connu sous le nom de " Petit Chemin " (Lane) ;

Proclamation

Canada,
Province of
Quebec.

L. A. JETTÉ.

[L. S.]

EDWARD THE SEVENTH, by the Grace of God, of the United Kingdom of Great Britain and Ireland and of the British Dominions beyond the Seas, King, Defender of the Faith, Emperor of India.

To all to whom these presents shall come or whom the same may concern—GREETING.

PROCLAMATION.

HORACE ARCHAMBEAULT, } W H E R E A S, on
Atty.-Genl. } presentation to the municipal council of the county of Hochelaga of a petition from the two-thirds of the municipal electors who are at the same time proprietors residing in a certain territory therein mentioned, situated in the municipality of the parish of Côte Saint Paul, in the said county, in Our Province of Quebec, praying for the erection of this territory into a village municipality, the said council of the said county of Hochelaga, has named Mr. Albert Aubertin, special superintendent, charged to visit the said territory, to establish the number of houses thereon erected and inhabited, and to make a report on the said petition ;

AND WHEREAS the said special superintendent has made a report to the said council mentioning the number of houses erected and inhabited on the said territory, and the designation of the limits which, in his opinion, should be assigned to the territory hereinafter more particularly described, containing at least forty inhabited houses in a space not exceeding sixty arpents in extent ;

AND WHEREAS the said report of the said special superintendent has been homologated by lapse of time, pursuant to provisions of the municipal Code, article 59 ;

AND WHEREAS the Lieutenant Governor of Our Province of Quebec, has, by and with the advice of the Executive Council of Our said Province, approved the said report ;

NOW KNOW YE, that, under the authority of the Municipal Code of Our said Province, We do hereby declare that the said territory, to wit :

All the territory bounded as follows, to wit :

A certain territory comprising the whole municipality of the parish of Côte Saint Paul, bounded as follows, to wit :

On the north by the little river Saint Pierre, being the south limit of the municipality of Notre Dame de Graces west ; on the east by the Côte Saint Paul road, being the limit of the town of Saint Henri ; on the west by the municipality of the parish of Saint Michel de Lachine, on the south and south east by the city of Montreal aqueduct, running along the line of the said aqueduct, to the property of Sir A. T. Galt or representatives, exclusively ; from thence, in a straight line towards the west to the place where the said line touches the property called " Saint Paul Annexe " ; from thence, said line forming an angle to enclose the " Saint Paul Annexe ", and from thence continuing towards the west, separating the Galt property from the Saint Paul Annexe, to a place known by the name

de là, le long du côté est du "Petit Chemin" entre la propriété Galt et Saint-Paul Annexe jusqu'au chemin public du côté sud du canal Lachine; de là, dans une direction nord-est suivant le dit côté sud du chemin public du côté sud du canal Lachine jusqu'au pont du canal Lachine; de là, en ligne droite, traversant le dit canal Lachine en suivant le côté sud-ouest du dit pont jusqu'au côté nord du chemin construit sur la rive nord du dit canal Lachine; de ce dernier point, suivant le dit côté nord du chemin construit sur la rive nord du dit canal Lachine, dans sa direction vers le nord-est, jusqu'au chemin de la côte Saint-Paul ci-dessus mentionné comme étant la limite est de la dite municipalité du village du Boulevard Saint-Paul.

Le territoire ainsi délimité contient une superficie de deux cent quatre-vingt-seize (296) arpents, plus ou moins, sera détaché de la municipalité de la paroisse de la côte Saint-Paul et formera une municipalité séparée sous le nom de "la municipalité du village de Boulevard Saint-Paul," à partir de ce jour.

Et par les présentes, Nous faisons, constituons, érigeons et déclarons le dit village de Boulevard Saint-Paul, une municipalité de village, conformément aux dispositions du code municipal de la province de Québec.

De tout ce que dessus tous Nos féaux sujets et tous autres que les présentes peuvent concerner, sont requis de prendre connaissance et de se conduire en conséquence.

EN FOI DE QUOI, Nous avons fait rendre nos présentes Lettres Patentes, et à icelles fait apposer le grand Sceau de Notre dite Province de Québec: TÉMOIN, Notre Très Fidèle et Bien-Aimé l'Honorable SIR LOUIS A. JETTE, Chevalier, Commandeur de Notre Ordre Très distingué de Saint-Michel et Saint-George, Lieutenant Gouverneur de Notre dite Province de Québec.

A Notre Hôtel du Gouvernement, en Notre Cité de Québec, dans Notre dite Province de Québec, ce TREIZIEME jour d'OCTOBRE, dans l'année de Notre-Seigneur, mil neuf cent deux, et dans la deuxième année de Notre Règne.

Par ordre,

AMD. ROBITAILLE,
Secrétaire de la province.

3511

Avis Divers

Avis est donné qu'une demande sera faite au lieutenant-gouverneur de la province de Québec, pour obtenir une charte d'incorporation par lettres patentes sous le grand Sceau:

1° Le nom corporatif de la compagnie proposée sera: "The Montreal Chemical Product Company."

2° Les objets pour lesquels l'incorporation est demandée sont: d'exploiter, miner, fondre, réduire, travailler, manufacturer et vendre toutes sortes de produits chimiques, goudron, charbon de bois, substances métalliques et minérales, leurs compositions et produits, et en faire le commerce, acquérir, acheter, louer, posséder sous tout titre légal, toutes terres, droits de mines, limites à bois, meubles et immeubles et droits, pouvoirs d'eau et privilèges dans les pouvoirs d'eau, bâtisses, améliorations, matériaux, machines, droits de patentes, royautés, et faire toutes choses relatives aux objets de la compagnie.

3° Le siège principal des affaires de la compagnie sera dans les cité et district de Montréal.

the Lane; from thence, along the east side of the little road (Petit Chemin) between the Galt property and the Saint Paul Annexe, to the public road on the south side of the Lachine canal; from thence, in a north east direction along the said south side of the public road of the south side of the Lachine canal to the Lachine Canal Bridge; from thence, in a straight line, crossing the said Lachine canal following the south west side of the said bridge to the north side of the road built on the north bank of the said Lachine canal; from this latter point, following the said north side of the road built on the north bank of the said Lachine canal, in its direction towards the north east, to the road of the Côte Saint Paul herein above mentioned as being the east limit of the said municipality of the village of Saint Paul Boulevard.

The territory thus bounded contains an area of two hundred and ninety six (296) arpents, more or less, shall be detached from the municipality of the parish of Côte Saint Paul, and shall form a separate municipality under the name of "the municipality of the village of Saint Paul Boulevard," from and after this day.

And we do hereby make, constitute, erect and declare the said village of Saint Paul Boulevard, a village municipality, in conformity with the provisions of the municipal code of the province of Quebec.

Of all which Our loving subjects and all others, whom these present may concern, are hereby required to take notice and to govern themselves accordingly.

IN TESTIMONY WHEREOF, We have caused these Our Letters to be made Patent and the Great Seal of Our said Province of Quebec, to be hereunto affixed: WITNESS, Our Right Trusty and Well-Beloved the Honorable SIR LOUIS A. JETTE, Knight, Commander of Our Most Distinguished Order of Saint Michael and Saint George, Lieutenant Governor of Our said Province of Quebec.

At Our Government House, in Our City of Quebec, in Our said Province of Quebec, this THIRTEENTH day of the month of OCTOBER, in the year of Our Lord one thousand nine hundred and two, and in the second year of Our Reign.

By command,

AMD. ROBITAILLE,
Provincial Secretary.

3512

Miscellaneous Notices

Notice is given that application will be made to the Lieutenant-Governor of the province of Quebec, for a charter of incorporation by letters patent, under the great Seal:

1. The proposed name of the company will be: "The Montreal Chemical Product Company".

2. The purposes for which incorporation is sought are: to work, mine, melt, reduce, manufacture and sell all sorts of chemical products, tar, charcoal, metallic and mineral substances, their compositions and products, and to trade therein, to acquire, buy, lease, hold, under any legal title whatever, all lands, mining rights, timber limits, movables and real estate and rights, water powers and privileges in water powers, buildings, improvements, materials, machines, patent rights, royalties, and to do anything connected with the objects of the company.

3. The principal business place of the said company will be in the city and district of Montreal.